
 
 
 
 

Starokřečanské slavnosti 2019

Dne 13. července 2019 od 13:30 proběhly Starokřečanské slavnosti 2019.  Vzhledem k nepříznivé předpovědi počasí 

vedení obce zvažovalo, zda letošní slavnosti nezrušit. Nestalo se tomu tak a slavnosti proběhly. Příroda k nám byla 

velmi shovívavá. Vydatně pršelo jen na samém začátku slavností, v průběhu už naštěstí ne. Proto si dost možná na 

slavnosti našlo cestu téměř 2 tisíce lidí. Program byl den před slavnostmi upraven, jelikož frontman skupiny New Age 

Of Smokie byl hospitalizován. Nedoufali jsme, že na poslední chvíli najdeme náhradu a slavnosti budou bez večerního 

programu. Naštěstí se nám podařila sehnat náhradní skupina s největšími hity Michala Davida.  

Zahájení slavností proběhlo v 13:30, následovalo vyhlášení nejlepšího chovatele holubů, kterým se stal Rudolf 

Hahnel. Poté na pódiu proběhlo první hudební vystoupení Kamila Emanuela Gotta. Souběžně na hřišti probíhal 

Dětský den pořádaný Sborem pro občanské záležitosti. Na Dětský den navazoval další program pro děti. Ty si 

zacvičily s animačním programem pro děti – Alenka a David. Následovala vystoupení Marcely Holanové a skupiny 

Františka Nedvěda mladšího. Aby se vyplnil čas na přestavbu pódia, zabavila přihlížející akrobatická skupina Street 

Hard Workers. Ta prokázala své schopnosti a sílu na hrazdách. Ihned poté navazovala další dvě hudební představení. 

Písně z muzikálu Pomáda a oblíbená netradiční skupina Claymore. To se již blížil večerní program, který rozjela 

bubenická show a skupina Michala Šindeláře „Trio.“ Na závěr slavností vystoupila náhradní skupina s největšími hity 

Michala Davida. 

Celé slavnosti skvěle moderoval Petr Vojnar, který zapojil přítomné a nenechal je ani na jediný okamžik oddechnout. 

Na slavnostech se našel i doprovodný program. Dalo se zdarma svézt v obrněném transportu po deponii. Na hřišti 

probíhala lučištnická soutěž. Během slavností projel obcí celkem třikrát mezinárodní cyklistický závod žen Tour de 

Feminin. Na návsi se opět vytvořil krásný koridor a tlačil závodnice kupředu. 

Celé slavnosti se díky pracovníkům obce, Sboru pro občanské záležitosti a členům Tělovýchovné jednoty podařilo 

zdárně uspořádat. Většina přítomných si slavnosti pochvalovala, ale našly se i výtky ohledně krátkého či slabého 

programu. Musíme upozornit, že obec má pro slavnosti stanoven velmi omezený rozpočet (250 000,- Kč, ze kterých 

se musí zaplatit naprosto všechno). 

obec Staré Křečany 
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Pohárová soutěž v benchpressu a mrtvém tahu

I letos jako součást Starokřečanských slavností se 

uskutečnila pohárová soutěž v silových sportech 

Memoriálu Petry Chroustovské. Zúčastnilo se bezmála 

60 silných mužů a žen nejen z tuzemska, ale i ze 

Slovenska nebo Německa. V závodu se dala získat 

nominace na říjnové MS v Chicagu (USA).  

I přes částečnou nepřízeň počasí ve formě deště se 

soutěž dle účastníků vydařila a byly k vidění zajímavé 

výkony. Diváci tak mohli vidět mrtvé tahy vysoko přes 

300 kg, kdy vítěz zatáhnul rovných 350 kg! Tradiční 

soutěž byla letos již 12. Ročníkem, a to i díky podpoře 

starosty obce Františka Moravce, spoluorganizátorem 

byl i tentokrát Petr Chroustovský. Promotérem akce 

byl Karel Koldovský a tým SK METALPOWER NOVÝ 

BOR. 

Karel Koldovský
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Poděkování obci

Chceme touto cestou poděkovat 

obci Staré Křečany a jejímu 

vedení za opět výtečně 

připravené slavnosti. Každý si 

mohl vybrat dle chuti, na co měl 

náladu. Pro nejmenší byly 

připraveny dětské hry, 

vystoupení Alenky a Davida a 

kolotoče, pro všechny věkové 

kategorie dospělých zase nabídku 

skupin se širokým hudebním 

žánrem. Jako zpestření byl 

každoroční průjezd Tour de 

Feminin a jízda v obrněném 

transportéru. Též nám přálo 

počasí, které nás napínalo až do 

poslední chvíle černými 

dešťovými mraky. Již se tedy 

těšíme na další ročník a na 

příjemné posezení se známými v 

našem areálu kolem fotbalového 

hřiště. 

Kristina a Josef Kunze

70 let křečanského fotbalu 
Dne 6. července proběhla oslava 70 let od vzniku křečanského fotbalu na hřišti ve Starých Křečanech. Tuto akci 

zajistila Tělovýchovná jednota Jiskra Staré Křečany za spolupráce obce.  

Pro tento významný den pro náš fotbal byl připraven bohatý program. Od 15:15 proběhlo slavnostní otevření hřiště a 

odhalení pamětní desky Václava Sinkuleho. Pan starosta Moravec poděkoval in memoriam panu Sinkulemu za 

výjimečné zásluhy při rozvoji fotbalu v naší obci. Přítomna byla i početná rodina pana Sinkuleho. Dále po tomto 

ceremoniálu byla k dispozici vernisáž výstavy o historii klubu v Polyfunkčním domě. V tu chvíli již dorazila Garda 

Bohemians 1905 mimo jiné s očekávaným Antonínem Panenkou a Karolem Dobiašem, která měla sehrát zápas proti 

naší gardě. Před samotným zápasem proběhla autogramiáda. 

Slavnostní zápas se hrál na 2x 35 minut a dopadl 12:7 ve prospěch Garda Bohemians 1905. Po zápase proběhla 

venkovní zábava do pozdních nočních hodin. 
obec Staré Křečany 
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Tiskové prohlášení představenstva Lužické nemocnice a polikliniky, a.s. 

V březnu roku 2015 nastoupili noví členové představenstva za stavu, kdy společnost Lužická nemocnice a poliklinika, 

a.s., byla v ekonomickém a výkonnostním propadu a hrozilo uzavření dvou oddělení nemocnice. Představenstvu se 

podařilo zachovat poskytování zdravotní péče v původním rozsahu, zastavit propad a zvýšit výkony. Přijatá opatření 

se však neprojevila v ekonomice společnosti. Představenstvo se snažilo dojednat navýšení plateb od zdravotních 

pojišťoven, které však odmítaly navýšení úhrad s argumentací znění úhradových vyhlášek. Zdravotní pojišťovny 

poděkovaly za ošetření jejich pojištěnců, ale odmítly zohlednit zvýšené náklady nemocnice a polikliniky a byla 

odmítnuta úhrada odvedené práce. 

V lednu 2017 proto informovalo představenstvo Město Rumburk jako jediného akcionáře, že za dané situace a 

podmínek není provoz nemocnice a polikliniky dlouhodobě udržitelný. Město Rumburk se proto již v únoru 2017 

obrátilo na Ústecký kraj jako na jediného potenciálně silného partnera, který by byl schopen zachovat dosavadní 

rozsah poskytované zdravotní péče, neboť provozuje několik obdobných nemocnic na svém území. Přes počáteční 

velmi slibné kroky a optimistická prohlášení, došlo na straně Ústeckého kraje ke změně postoje a jeho vstup do 

nemocnice ztratil pevné obrysy. Město Rumburk se tedy v říjnu 2017 rozhodlo hledat potenciálního partnera 

otevřenou veřejnou soutěží i mezi zájemci ze soukromého sektoru. Soutěž byla ukončena v dubnu 2018 bez vítěze. 

O celém procesu hledání strategického partnera byla informována veřejnost a o problémech nemocnice byly s 

předstihem informovány všechny možné dotčené i zainteresované strany, tedy Ústecký kraj, zdravotní pojišťovny, 

Ministerstvo zdravotnictví ČR, Poslanecká sněmovna ČR, Senát ČR, Vláda ČR a Kancelář prezidenta ČR, bohužel bez 

hmatatelného výsledku. Pro společnost Lužická nemocnice a poliklinika, a.s., znamenal proces hledání strategického 

partnera především vznik nejistoty mezi jejími zaměstnanci, kdy se mnozí z nich rozhodli ukončit svůj pracovní poměr 

a odejít jinam. Do společnosti s nejistou a nepředvídatelnou budoucností se pak jen velmi obtížně hledají noví 

zaměstnanci, kdy z tohoto důvodu začal společnosti, více než dříve, chybět zdravotnický personál. Negativní 

personální situace ve zdravotnictví v České republice a poloha nemocnice na hranicích s Německem pak celý vzniklý 

problém ještě znásobila. To se následně odrazilo především v propadu výkonů společnosti a zvyšování její ztráty, a to 

i přes hledání provozních úspor, provedenou restrukturalizaci a sestěhování jednotlivých oddělní do jednoho 

objektu. 

Město Rumburk opětovně v květnu 2018 oslovilo Ústecký kraj s nabídkou na převzetí Lužické nemocnice a 

polikliniky, kdy nová jednání o jejím případném převzetí byla zahájena v prosinci téhož roku. V červenci 2019 jednání 

nemají žádný závěr, pouze neurčitá prohlášení. 

Po celou dobu vedení společnosti se představenstvo snažilo udržet rozsah poskytované zdravotní péče v převzatém 

rozsahu. Představenstvo si uvědomovalo nezastupitelnost a důležitost nemocnice pro Šluknovský výběžek. Majitel 

byl o situaci pravidelně informován a hradil ztráty společnosti. Provozy zůstávaly zachovávány proto, aby je bylo 

možné předat jinému provozovateli. Cílem bylo zachování akutní lůžkové zdravotní péče pro obyvatele Šluknovského 

výběžku. Bohužel ze strany Ústeckého kraje stále nedošlo k rozhodnutí, zda a případně jakým způsobem od 

nemocnice provozování zdravotní péče převezme. Není ani jasná odpověď, jak tato péče bude v regionu zajišťována. 

Pro majitele společnosti – Město Rumburk se tato situace stává bezvýchodnou a ekonomicky neúnosnou, a tak dne 

10. července 2019 se rozhodlo neuhradit ztrátu společnosti za rok 2018 a neschválit finanční plán roku 2019. V 

návaznosti na tento krok bylo představenstvo nuceno 15. července 2019 podat návrh na zahájení insolventního 

řízení, tak jak mu tuto povinnost ukládá insolvenční zákon. 

Závěrem chce představenstvo poděkovat všem zaměstnancům Lužické nemocnice a polikliniky, a.s., za jejich věrnost, 

obětavost a víru v té nejtěžší době historie společnosti, kdy bez nich by již dávno nemohla být zdravotní péče ve 

Šluknovském výběžku poskytována a díky jejich přístupu i jejich loajalitě je poskytována i dnes, v tak složité situaci, 

ve které se nacházíme. Věříme, že jim proto patří poděkování, obdiv i podpora všech, kterým slouží a pomáhají při 

zdravotních problémech. 

 V Rumburku 16. července 2019 

Představenstvo Lužické nemocnice a polikliniky, a.s. 
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Ohlédnutí za školním rokem 2018/2019 v ZŠ a MŠ Staré Křečany

Kdo pravidelně sleduje webové stránky ZŠ a MŠ, určitě zaregistroval, že se u 

nás „stále něco děje“. Mimojiné, v sekci Aktuality-Okénko ředitelky školy se 

dozvíte, jakých změn budova školy za 3 roky dosáhla. I letošní rok byl na 

změny pestrý, hlavně po stavební stránce.  Dokončila se nutná rekonstrukce 

tělocvičny, v dokončovací fázi je i nutná rekonstrukce školní kuchyně, takže 

požadavky krajské hygieny a školní inspekce jsou již z našich restů 

vyškrtnuty. Stejně tak byly dokončeny stavební práce, které byly 

projektovými záležitostmi obce, tj. sanace budovy a pozemku, čistička, 

parkovací plocha včetně komunikace a multifunkční hřiště.  A jak bylo 

slíbeno před třemi lety, stavební práce se nyní přesunou do MŠ, která se 

také těší „na nový kabátek“-tj. zateplení budovy a výměna oken, poté i 

zvelebení zahradního altánu. Po finanční stránce se škola snaží zřizovateli 

ulehčit tím, že se i podruhé zapojila do Šablon a čerpá tak z dotací MŠMT na 

učební pomůcky, aktivity, semináře a vzdělávání pedagogů.  Kolektiv se více 

stabilizoval a stmelil, patří mu velký dík za to, že svou činností nad rámec 

svých povinností nese škole i školce dobré jméno v širokém okolí. Důkazem 

toho je i stálý nárůst dětí v ZŠ a MŠ včetně přespolních. Osvědčily se i dny 

otevřených dveří, které se konají 2 x ročně a veřejnost má tak možnost v ZŠ i 

MŠ nahlédnout do běžného vyučovacího dne, prohlédnout si zvelebené prostory a nasát rodinnou atmosféru a 

vstřícný, individuální přístup pedagogů této malotřídky v tzv. vyloučené lokalitě. 

Osvědčila se výuka angličtiny – letos poprvé od 1. ročníku (po schválení ČŠI byl 

upraven ŠVP).  Žáci 3. ročníku se zapojili do národního testování SCIO a ve 

vědomostech se umístili v pásmu nad průměrem, přičemž 1 žák dostal ocenění 

nejlepšího žáka v kraji.  Děti zažily v průběhu roku spoustu kulturních, 

společenských a sportovních akcí, nadále trvá velmi pozitivní spolupráce se 

Schrödingerovým institutem a NPČŠ, pestrá byla činnost v zájmových kroužcích,  

proběhly naučné besedy, poznávací výlety a exkurze, projektové dny na různá 

témata pořádané paní učitelkami, výtvarné a poznávací soutěže. Posledním 

velkým úspěchem je i 2. místo ve zdravotnické soutěži, které si z Rumburka 

přivezlo družstvo malých odvážlivců. Nelze zapomenout i na velmi pestrou 

činnost školní družiny, kdy děti tráví čas nejen venku a v okolí, ale i zábavou 

uvnitř, vyráběním a taky kuchtěním v družinové kuchyňce. Je toho opravdu 

mnoho, na co děti mohou vzpomínat a já se mohu pochlubit stmeleným týmem 

„na jedné lodi“. Pestrou paletu činností a aktivit nabídly během roku svým 

ratolestem i paní učitelky ze školky. Mimojiné se navštěvují i s MŠ v 

Mikulášovicích a předávají si tak vzájemně své zkušenosti. Velkou akcí byla i 

oslava 70 let od vzniku MŠ, kdy si paní učitelky s dětmi připravily nápaditou 

módní přehlídku a propluly několika desetiletími. Vzájemná spolupráce mezi našimi ZŠ a MŠ je také již intenzivnější - 

děti společně absolvovaly plavecký výcvik, několik divadelních představení, karneval, akci Dušičky a Mikuláš, 

projektový den s předškoláčky, zapojení do akce Výstava betlémů atd. Mezi poslední společné červnové akce patří 

Vítání předškoláků slavnostní branou do školy (včetně pobytu v 1. třídě a her na hřišti), Atletická olympiáda 

Šluknovského výběžku (na stadionu v Rumburku) a Setkání starousedlíků z různých koutů Německa i ČR, které se 

konalo ve Starých Křečanech, kde pro ně měly děti připravené kulturní pásmo (část i v němčině). Úspěch dětí byl 

starousedlíky dokonce oceněn finanční odměnou.  

Těší mě, že díky dobré spolupráci se zastupitelstvem to v obci opravdu žije a mladá generace má zelenou. Úspěchy z 

uplynulého školního roku jsou pro nás dostatečnou motivací i pro další školní rok 2019/2020. 

Mgr. Miroslava Macková, 

ředitelka školy 
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Beseda se „školní babičkou“ Evičkou Střížkovou 

V červnu přijala pozvání do naší školičky paní Eva Střížková, místní obyvatelka Starých Křečan. Žákům z 3. - 5. ročníku 

povyprávěla o 2. světové válce, kterou zrovna ve vlastivědě probírají a kterou ona sama jako děvčátko zažila. Děti se 

mnohé dozvěděly o jejím strastiplném životě, o osudech nevinných lidí a o hrůzách, co válečná doba způsobovala. 

Její vyprávění dokreslovaly na IC tabuli i fotografie z koncentračních táborů. Dvě hodiny poutavého povídání a 

rozličných dotazů, na které ochotně odpovídala, utekly jako voda.  My se již teď těšíme na září – na další setkání s 

„naší školní babičkou“ na téma: Škola v dobách dávno minulých. 

Jsem ráda, že i touto cestou může starší generace předat mnoho zkušeností, rad i ponaučení těm mladším, kteří žijí 

ve zcela odlišné, moderní a přetechnizované době a nemají vůbec tušení, co můžou okolnosti, náhoda či nevědomost 

v budoucnu způsobit.  Mnoho dokumentů a faktů již bylo v televizi uvedeno, ale není nad osobní vyprávění 

pamětníkem! Děkujeme. 
Mgr. Miroslava Macková, 

ředitelka školy 

Odhalení pamětní desky u hřiště základní školy 
Před zahájením oslav 70 let od vzniku křečanského fotbalu, byla odhalena pamětní deska bývalého učitele naší školy 

pana Doc. PaedDr. Josefa Horáka CSc. (*1945 – †2013). Ten na daném hřišti a v naší škole působil v letech 1968-

1980. Byl nositelem nových idejí tvořivosti v tělesné výchově a etiky ve výuce. Při této ceremonii byla přítomna jeho 

rodina. Pan starosta pronesl projev a nechal říci pár slov manželku pana učitele. 
obec Staré Křečany 

   

Kolaudace hasičské zbrojnice Brtníky 
Dne 18. 7. 2019 proběhla kolaudace 

hasičské zbrojnice v Brtníkách. Tímto 

krokem je rekonstrukce hotova a 

bude předána hasičům 26. 7. 2019. 

Byla to dlouhá a klikatá cesta, ale 

naštěstí se vše podařilo. Výsledek za 

to však stojí. Máme krásnou 

zbrojnici, kterou nám může leckdo 

závidět. Doufáme, že bude našim 

hasičům dobře sloužit po dalších 

mnoho let.  

Pro veřejnost bude hasičská 

zbrojnice přístupná při oslavě 150 let 

od vzniku jednotky hasičů, která 

proběhne 21. 9. 2019. 

obec Staré Křečany 
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Klinika v Sebnitzu zajistí zdravotní péči pro české pacienty z příhraničního regionu 

„Klinika Asklepios Sächsische Schweiz Klinik v Sebnitzu je nyní kdykoliv k dispozici pacientům z českého sousedního 

příhraničního regionu!“ To jsou slova regionálního jednatele kliniky Asklepios Patricka Hilbrennera jako reakce na 

akutní krizovou situaci nemocnice v Rumburku. Vedení kliniky přislíbilo nekomplikovanou a rychlou podporu 

odborníků z oblasti medicíny a pečovatelských služeb ze Sebnitzu: „Aktuálně můžeme přijmout až 20 pacientů z 

nemocnice v Rumburku a v této souvislosti vedeme dialog na úrovni odpovědných pracovníků.“ 

Pouhých 25 minut jízdy autem z Rumburku naleznete kliniku v Sebnitzu, která ročně ošetří více než 10 000 pacientů v 

rámci hospitalizace i ambulantní péče, 5 000 z nich pak na urgentním příjmu. Jako klinika zajišťující základní i 

rozšířenou zdravotní péči má sedm odborných oddělení: anesteziologii /intenzivní medicínu, interní medicínu, 

ortopedii, chirurgii a úrazovou chirurgii, gynekologii a radiologii, přičemž je prvním partnerem ze zdravotnické oblasti 

pro občany regionu Saské Švýcarsko. 

Na klinice interní medicíny se převážně léčí onemocnění srdce a cév, dýchacích cest, látkové výměny, choroby krve a 

onkologická onemocnění. Zkušený tým chirurgů je správným kontaktním partnerem v případě operativních zákroků v 

oblasti viscerální chirurgie, endokrinochirurgie (štítná žláza, příštítná tělíska, nadledviny) a cévní chirurgie, sází na 

bezpočet moderních terapeutických a operativních postupů a mezioborovou kompetenci břišního centra. V 

gynekologické oblasti léčíme veškerá onemocnění prsou, genitálií a potíže s inkontinencí, převážně za využití 

minimálně invazivních operačních metod k zachování orgánů. I za hranicemi regionu je pak známé Centrum pro 

nemoci prsu OstSachsen, které se specializuje na nádorová onemocnění prsu, provádí vysoce specializovanou 

diagnostiku a využívá různé léčebné metody. Radiologie díky moderní technice (MRT, CT) umožňuje rychlou a 

přesnou diagnostiku. Anesteziologie nabízí kromě narkózy také ambulantní léčbu bolesti pro pacienty s chronickou 

bolestí. 

Již více než rok nabízíme jako pobočka Centra pro léčbu onemocnění páteře v Hohwaldu péči všem pacientům s 

akutními nemocemi páteře. Pro pacienty s těžkými a akutními onemocněními je k dispozici jednotka intenzivní péče 

vybavená nejmodernější technikou. 

Díky úzké spolupráci s Ortopedickou klinikou Hohwald tak pacienti profitují ze silné pozice a kompetentnosti 

propojených klinik Asklepios. Odborná klinika patří k nejlepším nemocnicím v Německu v oblasti ortopedie, 

revmaortopedických indikací a endoprotetiky. Jako certifikované endoprotetické centrum nabízející špičkovou péči 

se pobočka v Hohwaldu vyznačuje jedinečnou expertizou v endoprotetice kolenního a kyčelního kloubu, ale i 

loketního, ramenního, prstního a hlezenního kloubu. Pacientům zde rychle a šetrně dopomáháme k pohyblivosti díky 

inovativním metodám zachovávajícím klouby. Nedávno, teprve na počátku roku, zde vyrostla nová budova se dvěma 

dalšími operačními sály.  

V obou klinikách platí zásada, že pro uzdravení je náležitá péče stejně důležitá jako medicína na špičkové úrovni. 

Aby mohli všech uvedených výhod využívat i občané z okolí Rumburku, prosíme pacienty, aby k ošetření do kliniky 

Sächsische Schweiz Klinik Sebnitz přinesli tyto doklady: 

• občanský průkaz /cestovní pas 

• pokud možno doklad o platném zdravotním pojištění, nejlépe evropský průkaz pojištěnce 

• dosavadní lékařské nálezy (jsou-li k dispozici) 

• plné moci /dříve vyslovené přání pacienta (je-li k dispozici) 

• aktuální seznam užívaných léků (je-li k dispozici) 

Smlouva o poskytnutí zdravotní péče bude s každým pacientem uzavřena přímo na místě. Další informace pacienti 

obdrží na telefonním čísle 0049 035971-60 nebo e-mailem: info.sebnitz@asklepios.com 

Asklepios Sachsische Schweiz Klinik Sebnitz 

Tina Winkler, jednatelka
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Informace

Své životní jubileum oslavili 

V červnu: 

Pan Václav Ostapčuk ze Starých Křečan oslavil 65 let. 

Paní Marie Trnková z Brtníků oslavila 88 let. 

Paní Jaroslava Koubíková ze Starých Křečan oslavila 70 

let. 

Paní Doubravka Vyskočilová ze Starých Křečan oslavila 

70 let. 

 

V červenci: 

Paní Věra Nováková z Brtníků oslavila 75 let. 

Paní Libuše Džupinová ze Starých Křečan oslavila 75 

let. 

Paní Blanka Fišerová z Nových Křečan oslavila 80 let. 

Paní Zdenka Dvořáková z Brtníků oslavila úctyhodných 

95 let. 

Paní Hana Nachtmanová ze Starých Křečan oslavila 60 

let. 

Paní Marta Srbová ze Starých Křečan oslavila 

nádherných 99 let. 

 

Oslavencům chceme za celý Obecní úřad Staré 

Křečany popřát hodně zdraví, lásky a elánu do dalších 

let. 

 

 

Sběr žlutých pytlů 
Sběr žlutých pytlů probíhá: 

Čtvrtek  8:00-11:00 a 12:30-15:30 

Pátek  8:00-11:00 a 12:30-14:30 

Dále pak první sobotu v měsíci od 8:00-11:00. 
Obecní úřad Staré Křečany 

Rekonstrukce toku Mandavy 
Prosíme o zvýšenou opatrnost při průjezdu směrem 

na Zahrady. V nepřehledné zatáčce probíhá plánovaná 

rekonstrukce toku Mandavy. 
Obecní úřad Staré Křečany 

 

Pochvala šikulovi 

Někdy stačí přikývnout nebo vyslat úsměv a dítě 

pozná, že jsme viděli, co dokázalo. Přesto bych chtěl 

pogratulovat Kevinovi Tylemu, který je velmi šikovný 

v judu, které navštěvuje v Rumburku. Je velmi nadaný. 

Letošní rok začal zlatými medailemi, ale vyniká i 

v jiných sportech jako je fotbal, parkour, basket atd. 

Jelikož před nedávnou dobou oslavil své narozeniny, 

chtěli bychom popřát vše nejlepší. SPORTU ZDAR! 
Družstvo fotbalu a trenéři 

 


